
FAU-MØTE LILLEBORG skoleår 24/25 
 

Dato: 07.04.2025 
Tidspunkt: 18-20 
Sted: Trafoen i Frankrikegården, Mastrups gt 13 
Møteleder/ referent: Live 
 

Tilstede: (oppdateres i møtet) 

Klasse Navn Klasse Navn Fra skolen 

1A Lars 4B Janne ikke tilstede Linn rektor 

1B Kristian 5A Live  

2A Janne ikke tilstede 5B Lotte  

2B Karina 6A Laila  

3A Erik (Ida vara) 6B Julie ikke tilstede (Karina)  

3B Maren meldt fortall 7A Ida  

4A Grete 7B Roger meldt forfall  

K Daniel meldt forfall    

 

Dagsorden / saker:  

Saker Konklusjon/oppfølging 

Godkjenning av møteinnkalling ja 

Årshjul/aktuelt - Skolen /  FAU  

1) Årshjul 24/25: 
 
Noe nytt om markedsdag eller annet? 
 
Vår: Gjenglemt-tøy-dag på Torshov 3. april. Skoledisco  
8. april. 17. mai i Torshovparken. 
Sommer: Felles sommeravslutning for alle 1-6.trinn, 
lokasjon og opplegg?  
7. trinn har egen avslutning, med midler fra FAU.  
 

Skolen har besluttet å ikke gjennomføre 
markedsdag i år, men de ønsker fortsatt å 
ha en innsamling av noe slag i perioden 
man er på FO-bygget. Tar gjerne imot 
innspill.  
 
Forslag: Vårdugnad på Geitmyra 8. mai - 
kan det være noe som kan slås sammen? 
 
Sommeravslutning 1-6.trinn 10. juni, detaljer 
kommer.  
 
7. trinn har avslutning 17. juni. 
 

2) Nytt fra ledelsen 
 
Reduksjon i åpningstid AKS:  

 
 
 



AKS ønsker å endre åpningstid fra 0730-1700 til 
0730-1630, både fordi økonomien er stadig 
trangere, men også for å kunne bruke ressurser 
bedre for å komme flere elever til gode. For en 
myk overgang, ønsker vi å redusere åpningstiden 
på feriedager (hele AKS-dager) nå før sommeren 
(Driftsstyret besluttet justert åpningstid i den 
kommende påskeferien), og så på alle 
åpningsdager/skoledager fra og med august.  
 
Per i dag er det svært få elever som benytter seg 
av tilbudet mellom 1630 og 1700, og det er derfor 
dyrt for AKS å ha åpent denne halvtimen, både 
med tanke på bemanning og den siste bussen 
(som ofte kjører avsted med maks tre-fire elever).  
 
Å flytte disse ressursene vil kunne gi et bedre 
tilbud på AKS både mtp mat og aktiviteter/kurs, i 
tillegg til bedre utnyttelse av ansatte og 
busskapasitet på vei hjem fra skolen. Det vil så 
klart være god dialog med de foresatte som 
benytter seg av den siste halvtimen i dag, og vi vil 
gjøre en ny vurdering når vi er tilbake på Lilleborg 
våren 2027. 
 
Innmeldt spørsmål: kan man åpne opp som en 
fast ordning at halvtidsplasser kan kjøpe fulle 
ferieuker f eks?  
 
Minner om at skolen kan leies 
Rektor informerte forrige møte om at man kan leie 
lokaler på FO, til sammenkomster, bursdager etc.  
 

 
Ikke kommet inn noen innspill fra foresatte i 
forkant av denne saken. 
Skolen er i dialog med som pr i dag bruker 
tilbudet.  
 
 
Svar på spørsmål angående ferier: 
utfordrende for skolen å åpne opp for å 
kjøpe seg opp i ferier for de med 
deltidsplass, pga at grunnbemanningen 
settes på årshjulet og oppbetalingen i 
feriene vil ikke dekke kostander. Men skolen 
ser på dette om de kan finne noen 
løsninger.  
 
 
 
 

3) 17. mai, kort orientering 
 
Vi har mottatt 30k i frivillighetsmidler fra Sagene 
bydel!  
 
Feiringen etter barnetoget: 5. trinn er godt i gang 
med planlegging. Rekkefølgen for toget kommer i 
midten av april. Dette legger føringer for tidspunkt 
for feiringen i parken.  
  

 
 
Skolen vurderer en Torshovdag 16. mai, 
som øvedag dagen før dagen. Mer info 
kommer.  
 
Lilleborg står foreløpig som nr 70 i toget i år.  



4) Bussing, rehabilitering og hverdagen på 
FO  
 
Fast punkt på agenda. Ikke meldt inn noe nytt til 
april-møtet.  
 
Status byggeprosjektet:  
Til info, fra forrige FAU-møte:  
Rektor har vært på befaring og fått status:  

- sopp og råte funnet i takdragere, litt 
forsinkelse på grunn av dette, ellers 
god fremdrift 

- etter plan skal det være klart for 
overlevering 15.okt 2026, og 
innflytting jula 2026-27 

- medvirkning: skal komme en ny runde 
hvor skolen kan komme med innspill, 
her blir også barn og foresatte 
involvert 

- skolen sender ut en oppdatering og 
bilder snarlig 

 
 

 
 
 
Prosjektet holder nå på med fastmonterte 
ting, hvitevarer etc.  

5) Forslag til ny skolebehovsplan, som i 
vår bydel inkluderer nedleggelse av 
Nordpolen og omstrukturering av Sagene 
til å bli ren barneskole: 
 
Til diskusjon: hvilke konsekvenser kan dette 
få for Lilleborg?  
 
Til beslutning: skal vi svare på høring, med 
frist 14. mai? Hvis ja: skal vi koordinere svar 
med Nordpolen og andre barneskoler i bydel? 
Involvere elevene? 
 

 
Mer informasjon her: 
https://www.oslo.kommune.no/skole-og-utdanning/
skoleoversikt-og-skolekrets/skoleutbygging-i-oslo/
skolebehovsplanen/horing-skolebehovsplan-2026-
2045/#toc-2  
 

 
 
Skolen kommer ikke til å svare på denne 
høringen, men støtter berørte skoler  
 
 
FAU beslutter å svare på høringen, med fokus 
på de myke verdiene: nærmiljø, barnas beste og 
skolevei.  
 
Live skriver utkast som deles med FAU for input.  

6) Elevgrunnlag, omdømme og 
kulturbygging:  
Infomøte for skolestartere gjennomført, ligger an 
til rundt 40 skolestartere.  
 
Lars har utformet et godt grunnlag, og notert 
mulige tiltak 
  
 

 
Potensielle mediesaker fremover: 
17. mai-feiringen i Torshovparken, Skoledisco 
 
 
 
 

FAU   

https://www.oslo.kommune.no/skole-og-utdanning/skoleoversikt-og-skolekrets/skoleutbygging-i-oslo/skolebehovsplanen/horing-skolebehovsplan-2026-2045/#toc-2
https://www.oslo.kommune.no/skole-og-utdanning/skoleoversikt-og-skolekrets/skoleutbygging-i-oslo/skolebehovsplanen/horing-skolebehovsplan-2026-2045/#toc-2
https://www.oslo.kommune.no/skole-og-utdanning/skoleoversikt-og-skolekrets/skoleutbygging-i-oslo/skolebehovsplanen/horing-skolebehovsplan-2026-2045/#toc-2
https://www.oslo.kommune.no/skole-og-utdanning/skoleoversikt-og-skolekrets/skoleutbygging-i-oslo/skolebehovsplanen/horing-skolebehovsplan-2026-2045/#toc-2
https://docs.google.com/document/d/1s2AIS2ohMG517SvyxA9T-lv8IZkyV091OrTc6DHGGSw/edit?tab=t.6js7sndystfy#heading=h.27epffo31gkq
https://docs.google.com/document/d/1s2AIS2ohMG517SvyxA9T-lv8IZkyV091OrTc6DHGGSw/edit?tab=t.6js7sndystfy#heading=h.27epffo31gkq


7) Klasseturer, støtteordning og midler til 
fellesskapsbyggende aktiviteter 
 
Kan virke som om flere tror at alle klasser har 
5000 i støtte hvert år, her trenger vi å gå en 
runde med informasjon.  
 
Svar fra Sparebankstiftelsen skal komme 
rundt disse tider. Vi må ta stilling til hvordan 
utvide støtteordningen, dersom vi får tilslag, 
samt hvilke andre tiltak vi skal sette i gang 
med.  
 

 
 
 
Enda ikke kommet noe svar fra 
Sparebankstiftelsen. Enn så lenge er det 
5000 pr klasse i perioden som gjelder.  
 
Alle i FAU informere sine klasser om dette, 
så det ikke misforståes.  

8) Gjenglemt-tøy-dag:  
 
Kort evaluering av opplegg: 
 
 

- Relativt lite tøy (7 halvfulle søppelsekker) 
- Sortering gikk fort, passelig med plass i Trafo, 
siden det var så lite tøy 
- Ganske få møtte opp, ca 30-40 stk, 
mesteparten av tøyet ble igjen 
- Flere meldte om at de hadde glemt av dagen i 
etterkant.  
 
 
Konkluderer med at vi ikke legger opp til dette til 
neste år, med mindre det oppstår et mer konkret 
behov for det.  
 

9) Skoledisco 8. april på Soria Moria, 
gjennomgang av plan: vi setter av siste 
halvtiment til dette, for 5-7.trinn 
 
 

Gjennomgang av kjøreplan og oppgaver. Alt 
i rute til i morgen.  

10) Plan for siste FAU-møtene og 
FAU-arbeid dette skoleåret:  
 
Mai: Vi har ingen lokasjon for mandag 5. mai, 
Trafoen er booket ut. Viktige ting å ha avklart:  

- 17. feiring, opplegg med tog og feiringen i 
etterkant 

- Høringssvar skolebehovsplan 
- Opplegg for sommerfest, om noe skal 

forberedes fra foresattes side 
 
Juni:  

- Regnskap for året  
- Sommerfest og avgangsfest 7. trinn 
- Utskiftninger i FAU? Hvem fortsetter 
- Mottatt støtte? plan for bruk av midler 
- Veien videre, ting å ta med seg av 

hovedsaker inn i neste skoleår 
 

 

 
 
I mai blir det ingen FAU-møte, det jobbes 
asynkront med høringssvar, 17. mai, 
oppsummering av året og planlegging for 
neste skoleår.   

Innmeldte saker  



  

Eventuelt  

Blomsterglede:  
 
Mottatt 13 000 i grønne midler fra bydel - 
hurral! :) 
 
Spørsmål: kan det være aktuelt å arrangere 
vårtreff i skolehagen? 
 
Utplanting slutten av mai/starten av juni, 
vennegrupper/1.trinn involveres for vanning. 
 

 
 
Blir dugnad 8. mai.  
 
Vårtreff etc kan arrangeres av klasser/trinn. 
FAU og blomstergledegruppa har kode til 
låsen, som kan deles med foresatte.  
 

Driftsstyret  info   

Et driftsstyre er et styre for den enkelte skole, og kan 
sammenlignes med et styre for en bedrift. Målet med 
driftsstyret er at alle partene i skolen skal være representerte i 
et besluttende organ. 

Ny representant: Celine 1A.  

Info fra SMU   

Skolemiljøutvalget (SMU) er et utvalg bestående av elever, 
foreldre, skolens ledelse og ansatte og kommunen. SMU skal 
jobbe for at skolen, ansatte, elever og foreldre bidrar aktivt for 
å skape et godt skolemiljø.  
 

Første møte blir i løpet av våren.  
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